

Advisory

In line with ongoing review of entry facilitation requirements, the following visa regulations for Taiwan passport holders have been revised as follows:

- 1. Taiwan passport holders may enter the Philippines for tourism purposes without a visa for a non-extendible and non-convertible period of fourteen (14) days upon presenting the following requirements: a passport valid for at least six (6) months beyond the contemplated period of stay, confirmed hotel accommodation/booking, proof of financial capacity, and a return or onward ticket to the next country of destination.
- 2. For Taiwan passport holders intending to visit the Philippines for more than fourteen (14) days <u>or for purposes other than tourism</u>, visa shall be required, with the following basic requirements:
 - a. Duly Accomplished and Signed Visa Application Form;
 - b. Passport valid for at least six (6) months beyond the intended period of stay in the Philippines – Original and Photocopy of bio-data page;
 - c. Taiwan I.D. Front and Back Photocopy;
 - d. Proof of Round-Trip Ticket Reservation, if any;
 - e. Visa Application Fee.

Other documents may be required on a case-by-case basis.

3. For other visa categories such as applications for multiple-entry visa, crew-list visa, and long-term visa, the standard requirements and procedures shall remain applicable.

These adjustments will take effect from 01 July 2025

19 June 2025



公告

因應入境菲律賓的相關規定調整,現針對持臺灣護照人士之簽證規定修訂如 下:

- 一、自 2025 年 7 月 1 日起,持臺灣護照人士如以觀光為目的入境菲律賓,可免簽證停留 14 天。期滿不得延期且不得改換其他簽證類別,入境時須備妥下列資料:
- 1.所持護照效期應在6個月以上(自預定由菲律賓離境日起算)
- 2.已確認的飯店住宿或訂房紀錄
- 3.足以負擔在菲律賓停留期間之財力證明
- 4.回程機票或前往第三國的機票
- 二、持臺灣護照人士如欲停留超過 14 日或非以觀光為目的入境菲律賓者,須事 先申請簽證,並備妥以下基本文件:
- 1.正確填寫並簽名的簽證申請表;
- 2.護照正本及影本(所持護照效期應在6個月以上;自預定由菲律賓離境日起算)
- 3.身分證正反面影本
- 4.來回機票訂位證明(如有)
- 5.簽證申請費用
- *祝個案情況,可能需補充其他文件
- 三、至於其他類別之簽證申請(如多次入境簽證、船員名冊簽證及長期簽證等),仍依既有規定及程序辦理。

本公告自 2025 年 7 月 1 日起正式生效,敬請各界配合辦理

2025年6月19日